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2° VOGAL: Don/Dom. 
2" VOCAL: D/D“. 

ELECTOR/A N’ PURIFICACION RODRIGUEZ PARADA ' 35992517R ¿LECTOR/A N_ 

DE PRESIDENTBA: Don/Dona. 
DE PRESIDENT EIA: D/D'. 

ELECTOR/A N' MARIA SOL POMBO EXPOSITO ' 35985890K ¿LECTOR/A N. 

DE PRESlDEN'|'E/A: Don/Dom. 
DE PRESIDENTE/A: D/D' 

. ELECTOR/A N" PURIFICACION RODAL GONZALEZ 36100467N ¿LECTOR/A N, 

DE ler. VOGAL: Don/Dona. 
DE l" VOCAL: D/D‘. 

ELECTOR/A N' FERNANDO LORENZO BLANCO ' 35995180L ELECTOR/A N, 

DE ler. VOGAL: Don/Dona. _ ELECrOR/A N° 
DE l, VOCAL: wm JAVIER OLIVEIRA RODRIGUEZ 77009203M ¿LECTOR/A N, 

DE 2° VOGAL: Don/Dona. . ELECTOR/A N' 
DE 2, vaca: wm BEATRIZ RODRIGUEZ DIAZ 76998676N ¿LECTOR/A N, 

DE 2° VOGAL: Don/Dona. 
DE 2° VOCAL: D/D‘. 

ELECTOR/A N’ ENRIQUE PINO PARADA ' 76995l04M ELECTOR/A N, 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as catorce horas e dez minutos da data fixada 
no encabezamento, en proba de todo O que, se extende a presente acta, que se ínscribíu no Libro dende o folio 
núm. 056 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 2237056 ata o folio núm.068, 
Serie A n° 2237068, e todo o que, como Secretaría, DOU FE.- 

O l° TENIENTE DE ALCALDE 

xosE CARLOS PAZOS DOCAMPO 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
10 - MARZO - 2009 

RDE DIA 

APROBACIÓN DAS ACTAS DAS DÚAS ÚLTIMAS sEsIóNs. 
ACHEGA DE EXPEDIENTES ADMINISTRATIVOS DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO. 

ACTIVIDADE DE CONTROL D0 PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 

3.2.- MOCIÓNS. 

3.2.1.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR, EN RELACIÓN CON OBRAS 
DE ACOMETIDA DE AUGA PARA A AUTORIDADE PORTUARIA, EN COTAREL-CEDEIRA.-



3.3.- ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do día dez de marzo de dous 

mil nove, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia dos/as Sres. E Sras. 
Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D“. 
LAURA LAGO ALLER, D’. MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, 
D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D‘. ISABEL CASTRO PIEDRAS, D‘. FRANCISCA CANAL 
GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. JOSE ALBERTQPAZOS COUÑAGO, D. MIGUEL ANGEL 
ALVAREZ BALLESTEROS, D’. HERMINDA QUELLE FERNANDEZ, DONA. MARIA LORENA LOPEZ 
RODRÍGUEZ, D. CANDIDO VILABOA FIGUEROA, D‘. LAURA ALONSO GÓMEZ, D. XOSE CARLOS 
PAZOS DOCAMPO, D‘. MARÍA ANXELES BABARRO FERNÁNDEZ, D‘. ROSA MARIA COSTAS 
ESTÉVEZ, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, e D. BENIGNO GARCÍA-LUENGO MONTERO, 
tamén asistiu o Sra. Interventora Xeral do Concello D‘. AGUEDA BELLO VALDES, actuando como 
Secretaria a Secretaria Xeral da Corporación DONA. ANA BEGOÑA MERINO GIL, constitúese o Pleno do 
Concello, en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Dia. 

INCIDENCIAS.- 

Con carácter previo no tratamento dos asuntos incluidos na Orde do Dia, a Corporación garda un 
minuto de silencio en lembranza das victimas da violencia de xénero.- 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da 
Orde do Día.- 

1.- APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR.- 
Dada conta das actas das dúas últimas sesións, correspondentes ás celebradas con carácter ordinario o 

día 28 de xaneiro e extraordinario o 2 de febreiro de 2009, polo concelleiro Sr. Pazos Couñago, en referencia á 
acta do día 28 de xaneiro indica que no debate da moción 9.2.4., se corrixa a súa intervención "entre comiñas", 
dado que o que realmente dixo foi que: "encima de que me interrumpe en mi turno de palabra se me pone 
chulo. Hasta ahí llegamos ". 

O Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as señores/as Concelleiros/as, 
habendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), acorda aprobar as actas 
das sesións celebradas con carácter ordinario o día 28 de xaneiro, e extraordinario O 2 de febreiro de 2009, 
aceptándose a corrección proposta polo concelleiro Sr. Pazos Couñago.- 

, 
2.- ACHEGA DE EXPEDIENTES ADMINISTRATIVOS DE MODIFICACIÓN DE 

CREDITO.- 

Dada conta dos seguintes expedientes administrativos de modificación de crédito: 

- 39/08, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 18 de decembro de 2008, mediante remanentes 
de créditos entre partidas do mesmo grupo de función, por importe de 6.131,16 euros. 

- 40/08, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 30.12.08, mediante transferencia de crédito entre 
partidas do mesmo grupo de función, por importe de 25.666,00 euros. 

- 3/09, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 13.02.09, mediante xeración de crédito, por 
importe de 140.000,00 euros.
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Non se formulan observacións e o Pleno do Concello queda informado dos expedientes administrativos de 
modificación de crédito anteriormente relacionados.- 

3.- ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 
3.1.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDIA E CONCELLEIROS DELEGADOS.- 
O Concello Pleno é informado do contido das Resolucións da Alcaldía e dos Concelleiros Delegados 

dende o día 24 de xaneiro ao 5 de marzo de 2009.- 

3.2.- MOCI NS: 

3.2.1.- MQEQIQN m! GRUPO MUNICIPAL E PARTIDO POPQ LAB, EN RELACION CON 
OBRAS DE ACOMETIDA DE AUGA PARA A AUTORIDADE PORTUARIA EN COTAREL- 
CEDEIRA.- 

Sometida a consideración a urxencia da moción, o concelleiro Señor Pazos Docampo sinala que a 
linguaxe da moción parécelle impropia e considera que o concelleiro asinante debería ser máis cauteloso, dado 
que a moción reclama algo que xa solicitaron nun escrito presentado por rexistro e ainda está pendente de 
resolución. Non está de acordo coa urxencia da moción, que non lle parece xustificada. 

O concelleiro señor González Iglesias dí que a moción non é nin extraordinaria nin urxente. 
O concelleiro Sr. Pazos Couñago dí que efectivamente solicitaron un informe, pero aínda non se lles 

deu traslado de ningunha actuación con respecto ao mesmo e, por outra banda, na moción Solicítase tamén 
infonne sobre cuestións que non se reflectían na solicitude inicial. Sinala que oíra nun pleno que existía un 
"pacto de cabaleiros" para votar sempre a favor da urxencia de calquera moción presentada e non entende o 
cambio de actitude ao respecto. 

O Sr. Alcalde dí que non lembra ter dito tal cousa. 
Sometida a urxencia da presente Moción a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por 

maioría dos/as Sres./as concelleiros/as, habendo once votos en contra, (8 do PSdeG-PSOE e 3 do BNG.) e dez 
votos a favor (8 do PP e 2 do PG), rexeitou a urxencia da moción de referencia.- 

3.3.- ROGOS E PREGUNTAS.- 
- O concelleiro señor Pazos Couñago, formula a seguintes preguntas: 
l.- As obras de acondicionamento e mellora realizadas na EN-SSS e máis concretamente no tramo 

situado na parroquia de Vilar, barrio de Millarada, incluían no seu proxecto, a mellora da iluminación nesta 
zona. 

Dende hai algunhas datas, a instalación desta iluminación rematouse, porén, por motivos descoñecidos 
non se atopa operativo. Esta situación leva parello un incremento da inseguridade para peóns e conductores que 
utilizan acotío esta via, sen condicións de visibilidade adecuadas, e sen ter coñecemento do prazo en que vai a 
ser corrixida esta situación, motivo polo que formulamos a seguinte pregunta: 

¿Cál é o motivo de que esta iluminación non se atope funcionando con normalidade?.



0 Sr. Alcalde resposta que forma parte da obra que está a facer Fomento na zona. Realizaron xa 
xestións para solventar o problema canto antes e supón que se arranxará proximamente. 

2.- O pasado 19 de xaneiro do ano que andamos, calquera redondelán ou redondela que se atopase nas 
inmediacións da depuradora de Redondela, puido comprobar en persoa, que esta instalación, incapaz de asumir 
o ixente caudal que chegaba ás súas dependencias, verteu directamente ao mar materiais contaminantes non 
depurados. 

Non é esta a primeira vez que tal situación se produce, ata o punto de que se interpuxo denuncia contra 
o Concelleiro de Medio Ambiente, dando lugar a un expediente xudicial aínda sen rematar. Á reiteración destas 
situacións, de gravísimo impacto ambiental para a nosa contorna, debemos engadir o recente e preocupante 
informe de Augas de Galicia, organismo que no seu mapa de verteduras da ría de Vigo amosa os numerosos 
puntos de evacuación incontrolada existentes no noso concello. Tendo en conta que a esta situación se suma a 
existencia, xa denunciada polo Grupo Popular, de numersos puntos de verteduras nos rios de Redondela, 
sentímonos na obriga de fonnular a seguinte pregimta: 

¿Cales son as medidas, pasadas, presentes e futuras, tomadas polo Goberno Municipal, coa finalidade 
de solventar esta situación?. 

O concelleiro señor Pazos Docampo dí que non vén a conto a pregunta. Dicir que está procesado por 
unha vertedura e que non se pode acusar de oído afirmando que se verten as augas sen deputar, posto que son 
afirmacións falsas. Indica que debido a un requerimento de Augas, comprobaron todas as verteduras e, agás un 
no caso de Cedeira por unha cuestión puntual, o resto eran simplemente escorrentías naturais. Parécelle un 
tema serio que deberían tratar con máis coidado, porque pode ter repercusións legais. 

- A concelleira señora Canal Gómez solicita ao Sr. Alcalde que lle deixe facer unha pregunta que 
quedou pendente do pleno anterior sobre a situación da Picota, respondéndolle este que non procede. 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as vinte horas e corenta e cinco minutos 
da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro 
dende o folio núm. 068 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 2237068 ata a 
volta do folio núm.069, Serie A n° 2237069, e todo o que, como Secretaria, DOU FE.-

O 
í" 

XAlME REI BARREIRO


